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Van: @barneveld.nl>
Verzonden: vrijdag 5 maart 2021 15:08
Aan:
Onderwerp: Bespreekpunt commissie

Hi allen, 
 
Ik heb zojuist van de griffier begrepen dat zij graag al tijdens de bespreking van raadsbesluiten in de 
raadscommissies de uitkomsten van de visievorming willen weten. Dit omdat de meeste stukken echt besproken 
worden in die commissies. 
Mij leek dat geen probleem, alleen vroeg ik mij af of we dat redden met de huidige overleggen die we hebben 
gepland. 
Ik zal zelf even de data bekijken van de commissies en de interne routes etc. Dit voor nu even ter info, mocht 
iemand hier al een risico in zien dan hoor ik het wel graag! 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
Strategisch financieel adviseur|Team Financiën 
 

 
 
werkzaam op maandag t/m donderdag  
Postbus 63, 3770 AB Barneveld |Raadhuisplein 2, 3771 ER BARNEVELD  

 |  @barneveld.nl | www.barneveld.nl 
 

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde.  Als u 
dit bericht onbedoeld heeft ontvangen verzoeken wij u het te vernietigen en de 
afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden. 

 




